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PROTOKÓŁ Nr XLIV/17 

z sesji Rady Gminy Kwidzyn 

odbytej w dniu 30 listopada 2017 r. 

 

Miejsce sesji: siedziba Urzędu Gminy Kwidzyn, ul. Grudziądzka 30, sala narad nr 22. 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon  

Obrady sesji protokołowała Inspektor ds. organizacyjnych i samorządowych – Pani Katarzyna Kisiel 

Sesję rozpoczął Przewodniczący o godz. 15.30, a zakończył o godz. 18.00 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

 Pan Henryk Ordon – Przewodniczący Rady Gminy Kwidzyn dokonał otwarcia 

XLIV sesji Rady. Stwierdził, iż na podstawie listy obecności radnych, w obradach 

uczestniczy 12 radnych, wobec czego rada posiada wymagane quorum  

do podejmowania prawomocnych uchwał. Nieobecni na sesji radni zostali 

usprawiedliwieni.  

W sesji uczestniczyli ponadto:  

◦ Wójt Gminy – Pani Ewa Nowogrodzka, 

◦ Zastępca Wójta – Pan Krzysztof Michalski,  

◦ Sekretarz Gminy – Pani Anna Mielniczek, 

◦ Skarbnik Gminy – Pani Iwona Skrajda,  

◦  goście: radni powiatu: Pani Krystyna Łapacz, Pan Tomasz Świerczek.  

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon powitał wszystkich zgromadzonych  

na XLIV obradach sesji Rady Gminy Kwidzyn. 

  Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2. Przedłożenie porządku sesji do zatwierdzenia. 

Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek sesji, który radni i sołtysi 

otrzymali wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji. Nie zgłoszono żadnych wniosków w 
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związku z czym poddał pod głosowanie porządek sesji, który został przyjęty 

jednogłośnie (12 głosami „za”), w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedłożenie porządku obrad do zatwierdzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje i zapytania. 

5. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 

6. Podjęcie uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie budżetu Gminy Kwidzyn na 2017 rok, 

2) o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Kwidzyn na lata 2017-2030, 

3) w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Kwidzyn na lata 2018 – 2024,  

4) w sprawie nadania nazwy ulicy „Malownicza” drodze wewnętrznej położonej  

w miejscowości Mareza, 

5) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu w roku 2018, 

6) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu w roku 2018, 

7) o zmianie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kwidzyńskiemu w roku 2017, 

7) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu,  

8) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej  

w Janowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Janowie, 

9) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej  Szkoły 

Podstawowej w Korzeniewie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Korzeniewie, 

10) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej im. gen. Augusta Emila Fieldorfa ps. „NIL” w Rakowcu w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową im. gen. Augusta Emila Fieldorfa ps. „NIL” w Rakowcu, 

11) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej im. Marii Kotlarz w Tychnowach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. 

Marii Kotlarz w Tychnowach, 
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12) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Gimnazjum w Liczu  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Liczu, 

13) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Gimnazjum w Nowym 

Dworze w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Nowym Dworze, 

14) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, 

15) w sprawie wzorów formularzy informacji o lasach i deklaracji na podatek leśny, 

16) w sprawie wzorów formularzy informacji o nieruchomościach i obiektach 

budowlanych oraz deklaracji na podatek od nieruchomości, 

17) w sprawie wzorów formularzy informacji o gruntach i deklaracji na podatek rolny. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z XLIII sesji.  

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący oświadczył, iż protokół z XLIII sesji był wyłożony do wglądu                   

w budynku Urzędu Gminy, w biurze rady (pokój nr 31). Zwrócił się z pytaniem  

do radnych, czy wnoszą do protokołu uwagi. W związku z brakiem uwag  

poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Gminy, który został 

przyjęty jednogłośnie 12 głosami „za”. 

 

Ad.4. Interpelacje i zapytania. 

 - Nie zgłoszono.  

 

Ad. 5. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami.  

Pani Wójt ustnie przedłożyła sprawozdanie z działalności za okres od dnia  

27 października 2017 roku do 30 listopada 2017 roku. Poinformowała o wydarzeniach, 

spotkaniach i uroczystościach, w których brała udział w okresie między sesjami: 

28 października 2017r. – podsumowanie inicjatywy lokalnej w Brachlewie. 

4 listopada 2017r. – uczestniczenie z Przewodniczącym Rady oraz radnymi  

w podsumowaniu wszystkich inicjatyw lokalnych, które odbyło się w Rakowcu. 
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9 listopada 2017r. – spotkanie z Dyrektorem Gminnego Ośrodka Kultury oraz 

przedstawicielkami Kół Gospodyń Wiejskich z terenu Gminy w sprawie przygotowania 

stołu Bożonarodzeniowego, który w tym roku będzie realizowany przez Gminę Kwidzyn 

oraz na temat wydania kolejnej  publikacji.  

11 listopada 2017r.- uczestniczenie z Przewodniczącym Rady w obchodach 99 rocznicy 

Odzyskania Niepodległości, które odbywały się w Kwidzynie przy Skwerze Kombatantów,  

a następnie w kościele parafialnym św. Jerzego w Tychnowach. 

14 listopada 2017r. – spotkanie z Powiślańską Lokalną Grupą Działania dotyczące 

pozyskiwania środków.  

16 listopada 2017r. – spotkanie w Zakładzie Karnym na temat współpracy na nowych 

zasadach obowiązujących od dnia 1 stycznia 2018 roku.  

17 listopada 2017r. – w Urzędzie Gminy Kwidzyn odbyło się spotkanie z przedstawicielami 

Powiślańskiej Lokalnej Grupy Działania (PLGD) i Kwidzyńskiego Parku Przemysłowo 

Technologicznego dotyczące realizacji jednego z projektów.  

21 listopada 2017r. – trwały negocjacje dotyczące zakupu samochodu dla OSP Rakowiec. 

Gminę reprezentował Zastępca Wójta Pan Krzysztof Michalski, Prezes OSP Rakowiec, Pani 

Katarzyna Malanowska oraz Naczelnik Pan Tomasz Mateńka. Kwotę jaką udało się 

wynegocjować to 864 075,00 zł.  

22 listopada 2017r. – spotkanie przedstawicieli PLGD, Powiślańskiego Banku 

Spółdzielczego oraz przedstawicieli poszczególnych gmin w sprawie możliwości 

pozyskiwania środków dzięki wsparciu ze strony banku poprzez udzielenie kredytu  

na wkład własny. Ponadto miało miejsce wyłożenie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Baldram. 

23 listopada 2017r. – narada z dyrektorami szkół i przedszkoli na temat przygotowywanej 

Diagnozy potrzeb oświatowych. Tego samego dnia odbyło się wspólne posiedzenie komisji,  

na którym omawiano projekty uchwał przedkładane na dzisiejszej sesji Rady Gminy. 

Ponadto w Szkole Podstawowej w Rakowcu odbyło się spotkanie z rodzicami, którzy 

zadeklarowali chęć uczestnictwa w Akademii Talentów, które chce poprowadzić Fundacja 

założona i prowadza przez olimpijczyka Pana Artura Siódmiaka.  

24 listopada 2017r. – podpisanie umowy w Tczewie na dostawę gazu do obiektów 

użyteczności publicznej na terenie Gminy Kwidzyn (planowane oszczędności szacuje się  

w wysokości 7,78%, czyli około 18 177 zł ).  
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27 listopada 2017r. – wzięcie udziału z Zastępcą Panem Michalskim w spotkaniu  

z przedstawicielami Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie kładki  

i zatok autobusowych w Brachlewie. Tego samego dnia odbył się odbiór ścieżki pieszo – 

rowerowej na odcinku Nowa Wieś  - Tychnowy i Tychnowy – Brachlewo. 

28 listopada 2017r. – wspólne posiedzenie komisji stałych Rady Gminy, na którym 

przedstawiono i omówiono projekt budżetu Gminy Kwidzyn na rok 2018 oraz projekt 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018 – 2032. 

 

Pani Wójt poinformowała, że mamy już część wyłonionych wykonawców  

do zimowego utrzymania dróg. Dodając, że jeszcze nie na wszystkie rejony Gminy udało 

nam się znaleźć chętnych wykonawców (tj. Szalwinek – Janowo –Gurcz – Pastwa, Licze – 

Gilwa Mała oraz Baldram, Kamionka, Górki). Zostanie ogłoszone jeszcze jedno zapytanie 

ofertowe.  

 

Pani Wójt odczytała informację jakie zadania zostały wykonane na stanowisku  

ds. opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w okresie od 1.01.2017 – 

7.11.2017r. Informację przedstawiła w związku ze zgłaszanymi na poprzedniej sesji 

zarzutami w stosunku do pracowników na tym stanowisku.  

     (Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

 

Pan Zdzisław Chojnacki przekazał informację o podmiotach, które zgłosiły 

zapotrzebowanie na nieodpłatne zatrudnienie osób skazanych w 2018 roku, na terenie 

gminy Kwidzyn. Obowiązek ten wynika z § 4 ust. 2 Rozporządzenia Ministra 

Sprawiedliwości z dnia 21 sierpnia 2017r. w sprawie trybu wyznaczenia podmiotów,  

na rzecz których skazani mogą wykonywać prace na cele społeczne, oraz czynności tych 

podmiotów w zakresie wykonywania pracy. Podmioty te będą podpisywały umowy  

z Zakładem Karnym w celu wykonywania nieodpłatnie prac porządkowych przez osoby 

skazane.  

Radny Jerzy Tumiłowicz zapytał czy skazani mogliby wykonać np. odmalowanie 

blaszanych przystanków autobusowych (np. w Liczu przy boisku). Pan Chojnacki 

odpowiedział, że jak najbardziej jest to możliwe do wykonania w ramach prac na rzecz 

Gminy Kwidzyn.  

(Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu) 
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(stan radnych 13) 

Ad. 8. Podjęcie uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie budżetu Gminy Kwidzyn na 2017 rok, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Iwona Skrajda, informując, że dokonuje się 

zmian w budżecie Gminy Kwidzyn polegających na zwiększeniu dochodów o kwotę  

15 101 zł i zmniejszeniu wydatków o kwotę 1 184 899 zł oraz na zmianie planu  

w dochodach i wydatkach między działami, rozdziałami i grupami klasyfikacji 

budżetowej. W wyniku wprowadzonych zmian planowany deficyt budżetowy ulega 

zmniejszeniu o 1 200 000 zł i wynosi 5 164 200 zł. Planowane przychody zmniejsza się  

o 1 200 000 zł w pozycji wolne środki. Następie Pani Skarbnik szczegółowo 

przedstawiła i uzasadniła kwoty zwiększeń i zmniejszeń w poszczególnych działach 

klasyfikacji budżetowej, które wpłynęły na stan dochodów i wydatków budżetu Gminy. 

Wymieniła także realizowane zadania i przedsięwzięcia.  

Wskazała, że w planach Funduszu Sołeckiego  dokonuje się zmian  

w sołectwie Pastwa - zgodnie ze złożonym wnioskiem w sprawie zmiany przedsięwzięć 

lub ich zakresu w ramach funduszu sołeckiego oraz w sołectwie Rakowice – zmiana 

paragrafu wydatków. 

 Podsumowując, Pani Iwona Skrajda wskazała, że po wszystkich wprowadzonych 

zmianach plan wyniesie po stronie dochodów 52 640 224,83 zł, a wydatków 

57 804 424,83 zł.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 13 głosami „za” nadając jej numer XLIV/292/17. W głosowaniu udział 

wzięło 13 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu  

 

2) o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Kwidzyn na lata 2017-2030, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Projekt uchwały przedstawiła także Pani Skarbnik. Wyjaśniła, że na podstawie zmian 

wprowadzonych w budżecie Gminy Kwidzyn zachodzi konieczność wprowadzenie tych 
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zmian w wieloletniej prognozie finansowej, czyli załączniku nr 1. Zmieniono w 2017r. 

plan dochodów i wydatków oraz plan przychodów. W roku 2019 zwiększono plan 

dochodów i wydatków o kwotę 610 000 zł. Zwiększono w 2020 roku plan dochodów 

bieżących o kwotę 88 000 zł i plan wydatków majątkowych o kwotę 1 088 000 zł oraz 

zwiększono plan przychodów o kwotę 1 000 000 zł na zaciągnięcie kredytów lub emisję 

obligacji. W roku 2022 zmniejszono plan wydatków majątkowych o kwotę 300 000 zł  

i o taką samą kwotę zwiększono plan rozchodów na spłatę wcześniej zaciągniętych 

kredytów i wykup obligacji. W latach 2023-2025 zmniejszono plan wydatków 

majątkowych o kwotę 200 000 zł i o 200 000 zł zwiększono plan rozchodów na spłatę 

wcześniej zaciągniętych kredytów i wykup obligacji. W roku 2026 zmniejszono plan 

wydatków majątkowych o kwotę 100 000 zł i o taką samą kwotę zwiększono plan 

rozchodów na spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów i wykup obligacji. W latach 

2020-2025 zostały zmienione kwoty długu. Następnie Pani Skrajda omówiła zmiany 

wprowadzone do  wykazu przedsięwzięć, czyli załącznika nr 2.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 13 głosami „za” nadając jej numer XLIV/293/17. W głosowaniu udział 

wzięło 13 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu  

 

3) w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Kwidzyn na lata 2018 – 2024,  

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 13 głosami „za” nadając jej numer XLIV/294/17. W głosowaniu udział 

wzięło 13 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu  

 

4) w sprawie nadania nazwy ulicy „Malownicza” drodze wewnętrznej położonej  

w miejscowości Mareza, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 
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Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 13 głosami „za” nadając jej numer XLIV/295/17. W głosowaniu udział 

wzięło 13 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu  

 

5) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu w roku 2018, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 13 głosami „za” nadając jej numer XLIV/296/17. W głosowaniu udział 

wzięło 13 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu  

 

6) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu w roku 2018, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 13 głosami „za” nadając jej numer XLIV/297/17. W głosowaniu udział 

wzięło 13 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu  

 

7) o zmianie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu 

w roku 2017, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 13 głosami „za” nadając jej numer XLIV/298/17. W głosowaniu udział 

wzięło 13 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu  
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8) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu,  

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 13 głosami „za” nadając jej numer XLIV/299/17. W głosowaniu udział 

wzięło 13 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu  

(stan radnych:12) 

9) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej w Janowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Janowie, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 12 głosami „za” nadając jej numer XLIV/300/17. W głosowaniu udział 

wzięło 12 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu  

 

10) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej  Szkoły 

Podstawowej w Korzeniewie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Korzeniewie, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 12 głosami „za” nadając jej numer XLIV/301/17. W głosowaniu udział 

wzięło 12 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu  

 

11) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej im. gen. Augusta Emila Fieldorfa ps. „NIL” w Rakowcu w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową im. gen. Augusta Emila Fieldorfa ps. „NIL” w Rakowcu, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 
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podjęto uchwałę 12 głosami „za” nadając jej numer XLIV/302/17. W głosowaniu udział 

wzięło 12 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu  

 

12) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej im. Marii Kotlarz w Tychnowach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Marii 

Kotlarz w Tychnowach, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 12 głosami „za” nadając jej numer XLIV/303/17. W głosowaniu udział 

wzięło 12 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu  

 

13) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Gimnazjum w Liczu  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Liczu, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 12 głosami „za” nadając jej numer XLIV/304/17. W głosowaniu udział 

wzięło 12 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu  

 

14) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Gimnazjum w Nowym 

Dworze w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Nowym Dworze, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 12 głosami „za” nadając jej numer XLIV/305/17. W głosowaniu udział 

wzięło 12 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu  
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15) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 12 głosami „za” nadając jej numer XLIV/306/17. W głosowaniu udział 

wzięło 12 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu  

 

16) w sprawie wzorów formularzy informacji o lasach i deklaracji na podatek leśny, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 12 głosami „za” nadając jej numer XLIV/307/17. W głosowaniu udział 

wzięło 12 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu  

 

17) w sprawie wzorów formularzy informacji o nieruchomościach i obiektach 

budowlanych oraz deklaracji na podatek od nieruchomości, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 12 głosami „za” nadając jej numer XLIV/308/17. W głosowaniu udział 

wzięło 12 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu  

 

18) w sprawie wzorów formularzy informacji o gruntach i deklaracji na podatek rolny. 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 12 głosami „za” nadając jej numer XLIV/309/17. W głosowaniu udział 

wzięło 12 radnych.     Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu  
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Ad. 8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z XLIII sesji Rady Gminy. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzielił zastępca Wójta Pan Krzysztof 

Michalski. 

Odpowiedź stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad. 9. Wolne wnioski.   

 - Nie zgłoszono  

 

Ad. 10. Zakończenie obrad Sesji. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim uczestniczącym w XLIV sesji Rady 

Gminy Kwidzyn. Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący uznał sesję Rady 

Gminy Kwidzyn za zamkniętą. 

 

 
PROTOKOŁOWAŁA:        PRZEWODNICZYŁ: 
Inspektor ds. organizacyjnych. i samorządowych     Przewodniczący Rady

     
 
Katarzyna Kisiel         Henryk Ordon  


